



Ref. No.: HO/GCFO/152/304  
Date : 23 October 2019

المرجع: ر م / ر ت م ش / 304/152  
التاريخ: 23 أكتوبر 2019

Director General  
Abu Dhabi Securities Exchange  
PO Box 54500  
Abu Dhabi, UAE  
Fax No. 02-6128787

المدير التنفيذي  
سوق أبوظبي للأوراق المالية  
ص ب 54500  
أبوظبي - الإمارات العربية المتحدة  
فاكس رقم: 6128787 - 02

Dear Sir,

بعد التحية،

**Resolutions of Etisalat Group's Board of Directors regarding Financial Information for the period ended 30 September 2019**

**قرارات مجلس إدارة مجموعة اتصالات المتعلقة بالمعلومات المالية المرحلية الموجزة الموحدة للفترة المنتهية في 30 سبتمبر 2019**

Further to our announcement dated 17 October 2019, kindly be informed that the Board of Directors of Emirates Telecommunications Group Company PJSC "Etisalat Group" held a meeting on Wednesday 23 October 2019 at 9:00 am and approved the condensed consolidated interim financial information for the period ended 30 September 2019.

عطفاً على خطابنا بتاريخ 17 أكتوبر 2019، يرجى العلم بأن مجلس إدارة شركة مجموعة الإمارات للاتصالات ش.م.ع - "مجموعة اتصالات" قد عقد اجتماعه اليوم الأربعاء الموافق 23 أكتوبر 2019 وذلك في تمام الساعة التاسعة صباحاً، حيث وافق على المعلومات المالية المرحلية الموجزة الموحدة للفترة المنتهية في 30 سبتمبر 2019.

The condensed consolidated interim financial information has been prepared in compliance with International Financial Reporting Standards (IFRS) and reviewed by independent external auditors.

تم إعداد المعلومات المالية المرحلية الموجزة الموحدة طبقاً للمعايير الدولية للتقارير المالية، كما تم مراجعتها من قبل المدققين الخارجيين المستقلين.

Kind regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

سرکان أوكاندان  
الرئيس التنفيذي للشؤون المالية - مجموعة اتصالات  
Serkan Okandan  
Chief Financial Officer - Etisalat Group